
Verslag jaarvergadering HZV Lutra d.d. 2 maart 2023 
 
1 Opening 

• Gwen van den Heuvel, voorzitster, heet iedereen van harte welkom. 

• De vergadering wordt bijgewoond door 18 Lutra-leden. 
 

2. Ingekomen berichten en bestuursmededelingen 
• Contributieverhoging: Deze is aangekondigd in de uitnodiging, hier komen we later op terug. 

Tom van Kaathoven heeft een uitgebreide mail hierover gestuurd. Deze wil het bestuur graag 
eerst intern bespreken omdat deze niet zozeer over deze verhoging gaat maar meer over het 
contributiestelsel. Het bestuur komt later met een reactie naar Tom.  

• Afgelopen maand is gevierd dat het hoogste punt van de bouw van het nieuwe zwembad 
bereikt is. De gemeente heeft de aanwezigen geïnformeerd dat de planning is dat er gestart 
wordt met (proef) zwemmen in september 2023. 

• Bericht van verhindering is ontvangen van: Frans Stoffels, René van Lierop, Helen Baker, 
Truus Verbakel, Mieke Jacobs en Daniëlle Ermes.  

 

3. Behandeling verslag van de algemene vergadering van 25 maart 2021 
• Geen opmerkingen 

• Het verslag wordt goedgekeurd.  
 

4. Behandeling jaarverslagen commissies over 2022 
• De commissieverslagen worden toegelicht door Jacqueline Vogels (synchrooncommissie), 

Jory Gielen (activiteitencommissie), Aron Rooijackers (waterpolo commissie), en Jack 
Hendriks (CREZ en wedstrijdzwemcommissie). 

• De verslagen worden goedgekeurd. 

 
5. Behandeling financiën 2022 

• Financieel verslag over 2022: Monique geeft een korte toelichting en antwoord op een vraag 
over de cijfers van 2021. 

• Verslag Financiële Commissie: de Commissie bestond uit Lauri van de Laar en Marloes van 
der Loo. Zij hebben op maandag 27 februari gecontroleerd en in orde bevinden. 

• De vergadering besluit in te stemmen met het financieel verslag over 2022 en décharge te 
verlenen over het in 2022 gevoerde beleid.  

• Samenstelling Financiële Commissie: Marloes is aftredend. Lauri blijft in de financiële 
commissie. Delphie Meeuws is bereid om voor 2 jaar zitting te nemen in de financiële 
commissie.  

 
6. Behandeling Financiën 2023 (contributieverhoging/begroting) 

• Monique geeft een toelichting op de voorgestelde contributieverhoging en de redenen 
waarom voor deze manier gekozen is. De komende 5 jaren wordt op deze manier steeds een 
verhoging doorgevoerd samen het opnemen van een bedrag uit het verenigingsvermogen 
zodat over 5 jaar het verenigingsvermogen op een normale hoogte is en we een goede 
begroting kunnen maken.  

• De vraag wordt gesteld of er rekening is gehouden met het nieuwe zwembad: wellicht komt 
er een ander verdeling van de baduren, moet er materiaal gekocht worden en wat worden 
de huren?  
Deze vragen leven ook bij het bestuur, maar het is niet duidelijk wat de kosten worden. Er is 
nog geen nieuwe exploitant. Vanuit de gemeente is toegezegd dat we kunnen blijven 
zwemmen, of bij Laco of in het nieuwe bad. Wat betreft de materialen is het nieuwe 

zwembad volledig uitgerust, dit is ook toegezegd.  



• De begrotingen van de commissies zijn leidend: wat begroot is mag uitgegeven worden, staat 
het niet in de begroting dan kan het in principe ook niet uitgegeven worden. Voor komend 
jaar gaat de indeling in de boekhouding iets anders worden zodat we een duidelijk overzicht 
kunnen geven over de begrotingen van de commissies en de uiteindelijke kosten. Nu worden 
sommige kosten op algemene posten geboekt waardoor dit niet duidelijk te zien is op de 
begroting en resultatenrekening. Vanuit de zaal komt de vraag of het dan niet mogelijk is dat 
de commissies zichzelf ‘rijk’ rekenen met een begroting. Nee, want de begrotingen van de 
verschillende commissies worden door het bestuur beoordeeld alvorens ze opgenomen 
worden in de algemene begroting.  

• Vanuit de zaal komt de vraag of het bestuur een regeling heeft voor de leden die de 
voorgestelde verhoging niet kunnen betalen? De gemeente heeft de stichting leergeld voor 
de laagste inkomens, maar voor de groep die net daarboven zit is geen regeling. Het bestuur 
geeft aan dat zij deze zorgen deelt, maar Lutra heeft zelf natuurlijk ook kosten en moet een 
gezonde vereniging blijven. De voorzitter geeft aan in overleg met de gemeente te zijn en 
wanneer wij signalen krijgen dat deze groep in de knel komt dan trekken we aan de bel bij de 
gemeente. De gemeente heeft sporten hoog in het vaandel staan en wanneer er signalen zijn 
dat een grote groep niet kan sporten ivm de hoge kosten dan zullen zij in moeten grijpen. 
Het bestuur kan geen uitzonderingen maken. Wel willen we in het komende jaar kijken naar 
sponsoring en het werven van extra leden om zo extra inkomsten te genereren waardoor we 
de contributie in de toekomst wellicht minder hoeven te verhogen.  

• De voorgestelde contributieverhoging (zie voorstel bij de uitnodiging voor de 
jaarvergadering) wordt ter stemming aangeboden en wordt aangenomen met 17 stemmen 
voor en 1 onthouding. 

• Begroting 2023 vragen uit de zaal:  

• De post Kring/KNZB niet juist is, dit moet Regio/Kring zijn. Dit is ook niet helemaal juist, vanaf 
dit jaar zijn ook de Regio’s opgeheven en is het alleen KNZB. De Penningmeester zal de naam 
van de post aanpassen. 

• Waar is de begroting van de CREZ? Deze is ‘opgedeeld’ in de andere posten. Vanaf volgend 
jaar gaan we dit aanpassen en zal ook de begroting van CREZ beter zichtbaar zijn.  

• Reiskosten €420? Waar is dit voor? Voor de reiskosten die door de disciplines gemaakt 
worden. Vorig jaar was gedeeltelijk nog corona-jaar dus veel minder kosten gemaakt. 

• De vergadering stemt in met de begroting voor 2023  

 
7. Wijziging artikel 4 van het Huishoudelijk Regelement 

• De wijziging van artikel 4 van het huishoudelijk reglement is akkoord bevonden door de 
vergadering.  

 

8. Bestuursverkiezing 
• Chérie Vloet is aftredend en herkiesbaar. Chérie wordt opnieuw tot bestuurslid gekozen. 

• Piet Gielen is aftredend en niet herkiesbaar. Gwen van den Heuvel geeft aan Piet vele jaren 
secretaris is geweest en als jurylid bij synchroonzwemmen is begonnen en zich op vele 
manieren dienstbaar heeft gemaakt voor Lutra. Niet altijd op de voorgrond, maar altijd met 
heel veel inzet. Zij bedankt Piet voor de bewezen diensten in de afgelopen decennia en stelt 
aan de ledenvergadering voor om Piet te benoemen tot erelid. De vergadering gaat hiermee 
akkoord. Piet wordt in de bloemetjes gezet. Piet bedankt de vergadering en zegt dat hij blij 
is dat hij een opvolger gevonden heeft in Petra Bos en dat hij de taken zo goed mogelijk 
overgedragen heeft. 

• Petra Bos en Aron Rooijackers hebben zich bereid gevonden om in het bestuur zitting te 
nemen. De vergadering stemt hiermee in.  

• De Kees Maas beker is dit jaar voor Tom van Kaathoven. Hij wordt ook bedankt voor zijn 
inbreng en ontvangt een bloemetje. 

 



9. Rondvraag 

• Delphie Meeuws bedankt Piet nogmaals voor zijn inzet alle afgelopen jaren. 
Wenst iedereen een fijn en leuk jaar toe!  

 
10. Sluiting 

• De vergadering wordt om 21.47 gesloten. 
 


